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حضرت آیت الله العظمی مکارم شیرازی با اشاره 
به حوادث اخیر تصریح کردند: باید میان کسانی 
که نسبت به مسائل و مشکلات اقتصادی اعتراض 
دارند با کســانی که در پی تخریب و آتش زدن و 
یا تبلیغ مســائل ضد فرهنگی هستند و یا عوامل 
خارجی اند، تفاوت قائل شــد و بــا هر کدام رفتار 

متناسب داشت.
به گزارش اقتصاد آنلاین، حضرت آیت الله مکارم شیرازی در 
دیدار وحیدی وزیر کشــور با اشاره به اهانت مجله ی فرانسوی 
فرمودند: کشــورهای غربی تابع هیچ قانون اخلاقی نیستند، 
بدترین اهانت ها را می کنند، اما نه دادگاهی به آن ها رسیدگی 
می کند و نه از سوی دولت خودشان و نه دیگر دولت ها محکوم 
می شوند.ایشان در ادامه با اشاره به مشکلات اقتصادی کشور و 
مردم افزودند: ما نمی خواهیم مطلبی بگوییم که سبب تضعیف 
دولت گردد، اما مردم دچار مشکلات و گرفتاری اقتصادی هستند 

و انتظار دارند تا گامی جهت حل مشکلات آنان برداشته شود.
ایشــان با اشاره به حوادث اخیر افزودند: باید میان کسانی که 
نسبت به مسائل و مشکلات اقتصادی اعتراض دارند با کسانی 
که در پی تخریب و آتش زدن و یا تبلیغ مســائل ضد فرهنگی 
هستند و یا عوامل خارجی اند، تفاوت قائل شد و با هر کدام رفتار 

متناسب داشت.
این مرجع تقلید شیعیان افزایش نرخ دلار را از عوامل نگرانی 
و ناراحتی مردم دانســته و تأکید کردند: معلوم نیست بازیگر و 
گرداننده ی بازار ارز کیست؟ آیا دولت سبب افزایش آن می شود یا 
عرضه و تقاضا و یا عوامل خارجی و خارج نشینان؟ لذا باید عامل 

اصلی بازار ارز مشخص شود و جلوی این مسائل گرفته شود.
حضرت آیت الله مکارم شیرازی با اشاره به افزایش فروش نفت 
و درآمدهای ارزی حاصله از آن و همچنین تفاوتی که در نرخ ارز 
اتفاق افتاده، افزودند: باید آثار و نتیجه ی آن در زندگی و سفره ی 

مردم آشکار شود، در حالی که چنین چیزی احساس نمی شود.

ایشــان، بانک ها، قاچاق کالا، عدم تأمین مناسب کالاهای 
اساســی، مسکن، اشتغال و ازدواج جوانان را از دیگر مشکلات 
مردم برشمرده و فرمودند: مشکلات اخلاقی همچون طلاق نیز 
در حال گسترش است که باید نسبت به آن تدبیری اندیشیده 

شود.
ایشــان به بیشتر شدن فاصله ی طبقاتی میان قشر کارگر و 
کارمند با اقشــار مرفه جامعه اشاره کرده و فرمودند: کارگران و 
کارمندان بیشترین مشکلات را دارند، چرا که حقوق آنها ثابت 
بوده ولــی اجناس مدام گران تر می شــوند و آن ها نمی توانند 

هزینه های زندگی خود را با آن مطابقت دهند.
حضرت آیت الله مکارم شیرازی با اشاره به اینکه دولت باید خود 
در مســأله ی حجاب پیش قدم شود و حجاب را در مجموعه ی 
کارکنــان و ادارات خود آغاز کند، افزودند: در این زمینه باید کار 
فرهنگی صورت گیرد و مسأله ی حجاب را از مدارس ابتدایی 

به دختران تعلیم داد.

آیت الله مکارم شیرازی در دیدار وزیر کشور:

باید نتیجه فروش نفت در زندگی و سفره مردم آشکار شود

آرگون: برنامه نمی نویسیم که در کتابخانه خاک بخورد

زنگ خطر بودجه بدون برنامه!
عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس با بیان این که طولانی 
شدن برنامه ششم توسعه خیلی جالب نیست، می گوید: تمدید 
شدن این برنامه از روی ناچاری است، چون اگر بخواهیم منتظر 
بمانیم که دولت برنامه را بیاورد و اول برنامه مصوب شود و بعد 
بودجه را مصوب کنیم، شاید به راحتی امکان پذیر نباشد، بنابراین 

راهی غیر از تمدید برنامه نداریم.
 با وجود این که ۹ روز از ارائه لایحه بودجه ۱۴۰۲ به مجلس می گذرد، اما هنوز 
تکلیف برنامه هفتم توسعه مشخص نیست؛ اگرچه رییس جمهور در هنگام ارائه 
لایحه بودجه به مجلس، درخواست تمدید برنامه ششم توسعه را هم مطرح 
کرد. البته تا پیش از این، مسوولان دولتی بارها اعلام می کردند که تا بهمن ماه 
برنامه هفتم توسعه را به مجلس تحویل خواهند داد، اما با وجود رسیدن به بهمن 
ماه، هنوز خبری از برنامه هفتم توسعه نیست.اما نکته ای که در این میان مطرح 
است، این که خبرها حاکی از آن است که تمدید برنامه ششم توسعه در مجلس 
هنوز به تصویب نرسیده اســت و برخی از نمایندگان، از احتمال ارائه لایحه 
برنامه هفتم به مجلس تا پایان ســال خبر می دهند. در همین خصوص یک 
عضو کمیسیون برنامه و بودجه و محاسبات مجلس در گفت وگو با خبرگزاری 
خبرآنلاین می گوید: برنامه ششم توسعه به طور قطع تمدید می شود. هر زمان 
کمیسیون بررسی بودجه را شروع کند، برنامه ششم را برای مدت ۶ ماهه تمدید 

می کند. بنابراین تا کلیت بودجه مصوب نشود، تمدید نمی شود.
تاخیر در ارائه برنامه هفتم چه آسیب هایی به دنبال دارد؟

جعفر قادری با اشاره به آسیب هایی که تاخیر در تصویب و اجرای برنامه ها برای 

اقتصاد کشور خواهد داشت؟ می گوید: برنامه ها به هرحال ۵ ساله نوشته می شود 
و طولانی شدن آن دیگر خیلی جالب نیست، ولی از روی ناچاری است، چون 
اگر بخواهیم منتظر بمانیم که دولت برنامه را بیاورد و اول برنامه مصوب شود و 
بعد بودجه را مصوب کنیم، شاید به راحتی امکان پذیر نباشد، بنابراین راهی غیر از 
تمدید برنامه نداریم.وی می افزاید: کشور بدون برنامه نمی تواند باشد. همان طور 
که یک ســری اسناد بالادستی، میان دستی و پایین دستی داریم، بنابراین هر 
بودجه باید متکی به برنامه باشــد و هر برنامه متکی به اسناد بالادستی باشد 
و سلسله مراتب برنامه ها رعایت شود.عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس 
تصریح می کند: این که برنامه نداشته باشیم و بدون برنامه بخواهیم بودجه را 
بررســی کنیم، خیلی جالب نیست. بودجه یک برنامه یک ساله است که باید 
مرتبط با برنامه ۵ ساله باشد و برنامه ۵ ساله نیز مرتبط با سند ۲۰ ساله باشد که 

سلسله مراتب فعالیت ها مشخص باشد.قادری با بیان این که نمی توانیم کشور را 
بدون برنامه اداری کنیم، عنوان می کند: ما باید اهداف بلندمدت را در نظر بگیریم 
و این که در میان مدت چقدر بخواهیم به اهداف برسیم، مشخص باشد.وی تاکید 
می کند: این که ما بدون برنامه بخواهیم حرکت کنیم، کار ما به مانند شخصی 
می ماند که اصلا جلوی چشمش را نگاه نمی کند و سر خود را زیر انداخته بدون 
این که بداند در پیش رو چه اتفاقاتی ممکن است بیفتد. بر این اساس، ما اگر 
بدون برنامه بخواهیم حرکت کنیم، ممکن است به سمت و سویی برویم که 
ندانیم هدف مان چه بوده و به این ترتیب، از اهداف دور می مانیم.عضو کمیسیون 
برنامه و بودجه و محاسبان مجلس تاکید می کند: به این ترتیب، لازمه بررسی 

بودجه های یک ساله، داشتن برنامه چند ساله است.
بودجه و برنامه نمی نویسیم که در کتابخانه بگذاریم!

عباس آرگون، عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی تهران نیز در گفت وگو با 
خبرآنلاین درباره تاخیر دولت در ارائه برنامه هفتم توسعه، می گوید: برنامه هفتم 
توسعه به طور قطع باید مقدم بر بودجه باشد؛ چراکه برنامه هفتم، برنامه ۵ ساله 

است و بودجه، برنامه سالانه است. این دو باید در یک راستا باشد.
وی می افزاید: بودجه ســالانه نمی تواند جدای از برنامه ها باشــد. ما برنامه 
می نویسیم که بتوانیم محقق کنیم و سیاست ها را جامه عمل بپوشانیم. بودجه و 

برنامه نمی نویسیم که در کتابخانه بگذاریم و خاک بخورد.
عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی تهران عنوان می کند: اول باید برنامه هفتم 
مشخص باشد که چیست و بودجه ۱۴۰۲، عملا یک پنجم برنامه هفتم توسعه 
را بتواند محقق کند. وقتی برنامه ای وجود ندارد، بودجه چگونه می خواهد آن را 

محقق کند!؟ پس از منظر کلی، تقدم برنامه هفتم بر بودجه باید مشخص شود.
آرگون تصریح می کند: بالاخره برنامه محوری باید در سرلوحه کار مسوولان 
کشور باشــد و بدانیم هدف مان چیست، کجا می خواهیم برویم و هدف مان 
چیست تا بتوانیم بودجه را بر همان اساس بچینیم. برنامه محوری بسیار مهم 
اســت. در برنامه هفتم نیز باید به این نکته توجه شود که ۶ برنامه توسعه ای 

گذشته به کجا رسیده و چه نتیجه و خروجی ای داشته است.
وی متذکر می شــود: ما باید یک ارزیابی ای از ۶ برنامه گذشته داشته باشیم 
و نقاط قوت و ضعف آن و دلیل نرســیدن به اهــداف در برنامه ها، ارزیابی و 
آسیب شناسی شود و برنامه ها متناسب با واقعیت ها و توانمندی های کشور تنظیم 
شود.عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی تهران ادامه می دهد: درست است که 
برنامه ها باید چالشی باشد، ولی نکته این جاست که باید برنامه ای نوشته شود که 
محقق شدنی باشد؛ یعنی با امکانات و ظرفیت ها و توانمندی های کشور همخوان 
باشد و رویاپردازانه نباشد که قابلیت تحقق داشته باشد. ما باید ارزیابی کنیم که ۶ 
برنامه قبلی چقدر محقق شده و چرا بخش هایی از آن محقق نشده باشد.آرگون 
تاکید می کند: از دولت باید پرسید که چرا تدوین برنامه هفتم توسعه تا این حد 
تاخیر افتاده است. ما هر چه فاقد برنامه باشیم، به طور قطع آسیب های بیشتری 
خواهیم دید. حرکت بدون برنامه، آسیب های جبران ناپذیری برای کشور دارد. ما 
سندهای بالادستی و سند چشم انداز را داریم و در ادامه، بودجه را داریم که باید در 
یک مسیر باشد.وی خاطرنشان می کند: یکی از بحث های ما این بود که دولت ها 
برنامه محور نبوده اند و هر کسی، برنامه خودش را دنبال می کند؛ در صورتی که 

وقتی برنامه وجود دارد، باید همان برنامه دنبال شود.

رئیس اتحادیه بنکداران: منتظر گرانی باشید!
رئیس اتحادیه بنکداران مــواد غذایی تهران از افزایش قیمت ۱۵ درصدی برنج 
ایرانی و خارجی و حبوبات خبر داد و گفت: نوسانات ارزی موجب افزایش قیمت ها 

شد و روغن نیز ۷ تا ۸ درصد گران خواهد شد.
به گزارش اقتصاد۱۰۰، رضا کنگری، رئیس اتحادیه بنکداران مواد غذایی تهران از افزایش ۱۰ تا ۱۵ 
درصدی برنج ایرانی و خارجی نسبت به ماه گذشته خبر داد و گفت: قیمت عمده بنکداری یک نوع برنج 
هندی که معمولا بیشتر در بازار خرید و فروش می شود کیلویی ۴۱ هزار تومان شده است در حالی که 
ماه قبل حدود ۳۲ هزار تومان بود.وی ادامه داد: قیمت عمده برنج پاکستانی که بیشتر خرید و فروش می 
شود ماه گذشته ۴۳ هزار تومان در هر کیلو بود اما الان ۴۹ هزار تومان بین بنکداران خرید و فروش می 

شود. این برنج ها با افزایش ۳ تا ۴ هزار تومانی به ازای هر کیلوگرم، به دست مصرف کننده می رسد.
رئیس اتحادیه بنکداران مواد غذایی در خصوص قیمت برنج هاشمی هم افزود: برنج هاشمی دو نوع 
است: قیمت بنکداری برنج هاشمی مازندران ۱۰۵ هزار تومان در هر کیلوگرم است که ۱۱۰ هزار تومان 
به مصرف کننده فروخته می شود. برنج هاشمی گیلان ۱۱۵ تا ۱۲۰ هزار تومان به ازای هر کیلوست که 

۵ هزار تومان بالاتر از این قیمت به دست مصرف کننده می رسد.
وی در ادامه از افزایش ۱۵ درصدی حبوبات نیز خبر داد و این افزایش قیمت ها را ناشی از به نوسانات 
ارزی دانست و عنوان کرد: علت اینکه گرانی ها در بازار بنکداری بیش از ۱۵ درصد اتفاق نیوفتاده این 
است که عرضه به اندازه کافی در بازار صورت گرفته است و اکنون بازار عرضه و تقاضا در تعادل است. 
البته رکود حاکم بر بازار هم موجب شده تا افزایش قیمت سرسام آوری نداشته باشیم.کنگری در خصوص 
افزایش قیمت روغن به نسبت ماه گذشته گفت: خوشبختانه افزایشی قیمت نداشتیم اما زمزمه های 
افزایش قیمت ۷ تا ۸ درصدی در آینده نزدیک به گوش می رسد.رئیس اتحادیه بنکداران مواد غذایی 
در خصوص افزایش قیمت قند و شکر نیز اظهار کرد: در خصوص این اقلام نیز نسبت به ماه گذشته 
افزایش قیمتی نداشتیم.کالاهای اساسی مانند برنج، روغن، حبوبات و قند و شکر به وفور در بازار موجود 
است و از طرفی عدم توان خرید مردم و رکود حاکم بر بازار موجب شده تا ما مشکل کمبود کالا در بازار 
نداشته باشیم که دولت بخواهد ورود پیدا کند.کنگری با بیان این موضوع ادامه داد: از آنجا که هیچ کمبود 
کالایی در بازار نداریم لذا دولت برنامه خاصی برای تنظیم بازار در اسفند و بازار شب عید نخواهد داشت. اگر 

نوسانات ارزی جدیدی در بازار رخ ندهد افزایش قیمت جدیدی تا عید در بازار بنکداری نخواهیم داشت.

خط منظم کشتیرانی چابهار - هند فعال شد
سخنگوی کشتیرانی والفجر از فعال شدن خط منظم کشتیرانی چابهار به بندر 
هند خبر داد و گفت: ۱۵ ســفر دریایی از چابهار به بنادر هند طی سه ماه اخیر 

انجام شده است.
به گزارش ایسنا، عباس کابوسی گفت: طی سه ماه اخیر، ۱۵ سفر دریایی از بندر چابهار به بنادر هند 
و بالعکس انجام شده است. همچنین تردد از بندر چابهار به کشورهای شرق دور از جمله هند رو به 
رشد است.وی افزود: نخستین شناور با ظرفیت کامل TEU ۵۵۰ کانتینر طی هفته های گذشته 
از بنادر هند به چابهار رسیده و بار آن به صورت کامل تخلیه شده است. هم اکنون شرکت کشتیرانی 
والفجر خط کشتیرانی منظم و مستقیمی را بنادر هند برقرار کرده که آماده حمل کالا بین این بنادر و 
بندر چابهار است.به گزارش کشتیرانی جمهوری اسلامی ایران، کابوسی تاکید کرد: شرکت کشتیرانی 
والفجر، در مسیر بنادر جنوبی خلیج فارس به چابهار نیز با کاهش نرخ کرایه حمل و بهبود برنامه 

زمانبندی ها، زمان حمل بار در این مسیر را نیز کاهش داده است.
 وی با اشــاره به فعالیت این شــرکت در بخش حمل و نقل مســافری نیز اعلام کرد: با رفع 
محدودیت های کرونایی طی سال جاری خطوط مسافری از بندرعباس به شارجه، بندر لنگه به 
دبی و خرمشهر به کویت فعالیت عادی خود را داشته اند و با توجه به افزایش نرخ بلیت هواپیما در 
مسیرهای یاد شده، استقبال مسافران از سفر با شناورهای مسافری کشتیرانی والفجر افزایش داشته 
است.کابویب افزود: بر این اساس کشتیرانی والفجر طی ۹ ماهه سال جاری نزدیک به ۷۰ هزار نفر 
مسافر در خطوط یاد شده جابجا کرده و طی مدت یادشده نیز افزایش کیفیت خدمات از جمله اجرای 
پروتکل های بهداشتی کرونایی و همچنین بهبود پذیرایی از مسافران را در دستور کار قرار داده است.

کابوسی خاطر نشان کرد: در صورت تامین سوخت یارانه ای، کشتیرانی والفجر آمادگی آن را دارد که 
خط مسافری چابهار به عمان را نیز در اسرع وقت راه اندازی و برقرار سازد.سخنگوی شرکت والفجر 
گفت: در بخش فراساحل نیز کشتیرانی والفجر با دارا بودن جوان ترین و بزرگترین ناوگان تحت 
پرچم ایران فعالیت های خود را توسعه داده؛ این در حالی است که ۱۱ فروند شناور فراساحل متعلق به 
این کشتیرانی به صورت کامل تحت پرچم ایران فعالیت نموده که بعضا به عنوان شناور تحت پرچم 
ملی در نوع خود کم نظیر هستند.وی افزود: کشتیرانی والفجر در بخش فراساحل همکاری تنگاتنگی 
با حوزه نفت کشور دارد. شناورهای فراساحل کشتیرانی والفجر کمترین خروج از سرویس را درمیان 
شرکت های مشابه همکار با حوزه نفت کشور دارند، ضمن اینکه تمامی تعمیرات این شناورها در 

یارد تعمیرات کشتی پرشیا هرمز متعلق به گروه کشتیرانی جمهوری اسلامی ایران انجام می شود.

اخبار کوتاه 

آگهی تحدید حدود حوزه ثبتی شهرستان ساری
پیــرو آگهــی  قانــون تعییــن تکلیــف وضعیــت ثبتــی اراضــی و ســاختمان هــای فاقــد ســند رســمی 
و بــه اســتناد تبصــره مــاده 13 قانــون و مــاده 13 آییــن نامــه قانــون اخیــر الذکــر تحدیــد حــدود 
ــه شــرح ذیــل  امــاک مشــروحه ذیــل در ســاعت و تاریــخ هــای مقــرر در محــل وقــوع ملــک ب

بــه عمــل خواهــد آمــد.
ملک واقع در قریه پائین دزا قسمتی از پاک 143 اصلی بخش 3 ساری منطقه 3 ساری

ــوع  ــأت موض ــه در هی ــه 1401/03/07 ک ــماره 140160310457000379 مورخ ــر رأی ش براب
ــد ســند رســمی مســتقر  ــای فاق ــی اراضــی و ســاختمان ه ــت ثبت ــف وضعی ــن تکلی ــون تعیی قان
در واحــد ثبتــی منطقــه ســه ســاری تصرفــات مالکانــه آقــای هــادی شــریعت زاده فرزنــد مهــدی 
بشــماره ملــی 5769379731 بشــماره پرونــده 494-1400 نســبت بــه ششــدانگ عرصــه و اعیــان 
ــر و شــصت  ــه مســاحت 120/60 )یکصــد و بیســت مت ــی ب ــای احداث ــا بن ــن ب ــه زمی ــک قطع ی

ــح روز ســه شــنبه مورخــه 1401/11/25 ــع در ســاعت 9 صب ســانتیمتر( مترمرب
ــی شــود در  ــوت م ــی دع ــوق ارتفاق ــان حق ــاک مجــاور و صاحب ــن ام ــان و مالکی ــذا از متقاضی ل
وقــت مقــرر در محــل وقــوع ملــک حضــور بهــم رســانند بدیهــی اســت در صــورت عــدم حضــور 
متقاضــی و یــا نماینــده قانونــی آنــان طبــق مــاده 15 قانــون ثبــت ملــک مــورد تقاضــا بــا حــدود 
اظهــار شــده از طــرف مجاوریــن تحدیــد حــدود خواهــد شــد معترضیــن مــی تواننــد بــه اســتناد 
مــاده 20 قانــون ثبــت و مــواد 74 و 86 آییــن نامــه قانــون ثبــت ظــرف مــدت 30 روز از تاریــخ 
ــن اداره تســلیم و ظــرف  ــه ای ــاً ب ــراض خــود را کتب ــد حــدود اعت تنظیــم صــورت مجلــس تحدی
ــه  ــم دادخواســت ب ــه تقدی ــادرت ب ــه واحــد ثبتــی مب ــراض ب ــخ تســلیم اعت مــدت یکمــاه از تاری
ــم دادخواســت توســط  ــدم تقدی ــی ع ــه گواه ــا ارائ ــر اینصــورت ب ــد. در غی ــی نماین مرجــع قضای
متقاضــی و یــا نماینــده قانونــی وی و بــدون توجــه بــه اعتــراض واصلــه عملیــات ثبتــی بــا رعایــت 

ــف: 1443121 مقــررات ادامــه مــی گــردد./ م ال
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1401/11/01
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هیأت موضوع قانون تعیین و تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی 

آگهــی موضــوع مــاده 3 قانــون و مــاده 13 آییــن نامــه قانــون تعییــن تکلیــف وضعیــت 
ــر رأی شــماره 12016494  ــد ســند رســمی براب ــی و اراضــی و ســاختمان هــای فاق ثبت
مــورخ 1393/11/18 هیــأت اول موضــوع قانــون تعییــن تکلیــف وضعیــت ثبتــی اراضــی 
ــک  ــت مل ــوزه ثب ــی ح ــد ثبت ــتقر در واح ــمی مس ــند رس ــد س ــای فاق ــاختمان ه و س
ــی  ــماره مل ــه ش ــزوان ب ــی پالی ــای عل ــی آق ــارض متقاض ــه بامع ــات مالکان ــکا تصرف ن
ــا  ــد شــعبانعلی در ششــدانگ عرصــه و اعیــان یــک قطعــه زمیــن ب 4999385740 فرزن
ــدران  ــع در مازن ــی واق ــاک 57- اصل ــع پ ــه مســاحت 112/42 مترمرب ــی ب ــای احداث بن
بخــش 18 ثبــت نــکا بــه کاســه 1639/1392 خریــداری شــده از آقــای علــی روشــنفکر 
محــرز گردیــده اســت. لــذا بــه منظــور اطــاع عمــوم مراتــب در دو نوبــت بــه فاصلــه 15 
ــه صــدور ســند مالکیــت  ــی کــه اشــخاص نســبت ب ــا در صورت روز آگهــی مــی شــود ت
متقاضــی اعتراضــی داشــته باشــند مــی تواننــد از تاریــخ انتشــار اولیــن آگهــی به مــدت دو 
مــاه اعتــراض خــود را بــه ایــن اداره تســلیم و پــس از اخــذ رســید ظــرف مــدت یک مــاه از 
تاریــخ اعتــراض دادخواســت اعتــراض بــر ثبــت خــود را بــه مراجــع قضایــی تقدیــم نماینــد 
بدیهــی اســت در صــورت انقضــاء مــدت مذکــور و عــدم وصــول اعتــراض طبــق مقــررات 

ســند  مالکیــت صــادر خواهــد شــد./ م الــف: 1440753
تاریخ انتشار نوبت اول: 1401/11/01
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1401/11/16
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آگهی مزایده اتومبیل موضوع پرونده اجرائی کلاسه ۱4۰۱۰۲۱۸6 
بــه موجــب پرونــده کاســه 140102186)نیابتــی از واحــد اجــرای ســنگر تحــت شــماره پرونــده 
140104018597000158( آقــای حســین اصغــری پاســکیابی، نــام پــدر :حمیــد، شــماره/ شناســه ملــی: 
ــه 2  ــر 7 کوچ ــات مه ــت دخانی ــن پش ــاده فوم ــت ج ــاکن رش ــانی س ــه نش ــد : ، ب 2580818545 ، متول
کوچــه صالحــی تعــداد 50 عــدد ســکه طــای تمــام بهــار آزادی طــرح جدیــد بــه عنــوان اصــل طلــب بــه 
ــه  ــی متعلق ــام %5 اجرای ــه انضم ــی 2580945741 ب ــا کدمل ــد حســین ب ــا بخــش فرزن ــم خدیجــه صف خان
بــه صنــدوق دولــت بدهــکار مــی باشــد کــه برابــر مقــررات تمامــی ششــدانگ یکدســتگاه ســواری سیســتم 
 S1412285016258   پرایــد جــی تــی ایکــس آی مــدل 1385 رنــگ مشــکی - روغنــی ، شــماره شاســی
ــور  ــل: درب موت ــت اتومبی ــل : وضعی ــت اتومبی ــن وضعی ــوخت : بنزی ــوع س ــور 1827023 ن ــماره موت ش
ــی  ــش و بعض ــو خ ــه - دارای خط ــی بدن ــو تعویض ــپر جل ــدد س ــی مج ــپ نقاش ــو چ ــر جل ــض - گلگی تعوی
ــی  ــپ خوردگ ــو چ ــر جل ــپ و گلگی ــو چ ــد آج دارد درب جل ــتیکها 60 درص ــیدگی دارد - لاس ــا پوس جاه
ــت  ــذاری : قابلی ــماره گ ــت ش ــد وضعی ــی باش ــترس نم ــه در دس ــه نام ــت بیم ــالم اس ــو س ــه جل دارد شیش
ــماره  ــه ش ــی نام ــون ط ــه مدی ــق ب ــی 783797-46 متعل ــماره انتظام ــل بش ــذاری دارد اتومبی ــماره گ ش
140104918597000586 – 1401/09/05 توقیــف و تمامــت خــودرو مزبــور طبــق نظریــه شــماره وارده 
140105018067013688-1401/10/11  کارشــناس رســمی دادگســتری بــه مبلــغ 800/000/000 ریــال 
ــر روز  ــی 12 ظه ــح ال ــاعت 9 صب ــه و از س ــت یافت ــای آن قطعی ــی و به ــال ارزیاب ــون ری ــتصد میلی هش
ــروش  ــده بف ــق مزای ــی از طری ــگ حجت ــر - پارکین ــف س ــت ص ــورخ 1401/11/19  در رش ــنبه م چهارش
ــت  ــن قیم ــه بالاتری ــروع و ب ــال ) ش ــون ری ــتصد میلی ــال هش ــغ 800/000/000 ری ــده از مبل ــد مزای میرس
پیشــنهادی نقــدا فروختــه میشــود و نیــم عشــر و حــق مزایــده نقــدا وصــول خواهــد شــد. ضمنــاً چنانچــه 
روز مزایــده تعطیــل رســمی اعــام ،گــردد مزایــده روز بعــد تعطیلــی در همــان ســاعت و مــکان مقــرر برگــزار 
خواهــد شــد. شــرکت در جلســه مزایــده منــوط بــه پرداخــت ده درصــد از مبلــغ پایــه کارشناســی از ســوی 
افــرادی کــه قصــد رقابــت دارنــد بــه حســاب ســپرده شــماره 4052013207536071 بــا شناســه پرداخــت 
  970100004052013207536071 شــبای   شــماره  و   936108552111750010014007238592
IR ثبــت رشــت و حضــور خریــدار یــا نماینــده قانونــی آن در جلســه مزایــده مــی باشــد و برنــده مزایــده 
ــدوق  ــه حســاب صن ــده ب ــخ مزای ــدت 5 روز از تاری ــروش را ظــرف م ــغ ف ــاوت مبل ــه التف ــف اســت ماب مکل
ثبــت تودیــع نمایــد و در صورتــی کــه ظــرف مهلــت مقــرر مانــده فــروش را بــه حســاب ســپرده ثبــت واریــز 
نکنــد مبلــغ مذکــور قابــل اســترداد نبــوده و بــه حســاب خزانــه دولــت واریــز خواهــد شــد و در اینصــورت 

ــخ انتشــار : 1401/11/01 ــردد تاری ــد میگ ــده تجدی ــار ســاقط و مزای ــروش از درجــه اعتب ــات ف عملی
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درحالــی رئیس کمیســیون اقتصادی 
مجلس بازار مسکن را تحت تاثیر رفتار 
سوداگرانه دانسته که مدیرعامل سابق 
عمران پردیس از سنگ اندازی »جریان 

نفوذی« در بازار مسکن خبر داده است.
اوایل ماه گذشته رییس کمیسیون اقتصادی مجلس 
با بیان این که بازار مسکن تحت تاثیر رفتارسوداگران 
است،گفته بود: دولت قبل مخالف طرح اخذ مالیات 
بر فعالیت های سفته بازی و سوداگری بود.به گزارش 

گسترش نیوز، محمدرضا پورابراهیمی با اشاره به بررسی طرح مالیات بر عایدی 
سرمایه در مجلس اظهار کرد: بعد از مدتها پیگیری کمیسیون اقتصادی، طرح 
مالیات بر سوداگری و سفته بازی با هماهنگی دولت و وزارت اقتصاد مد نظر قرار 

گرفت و امروز وارد بررسی مواد این طرح شدیم.
وی با بیان اینکه طرح مالیات بر ســوداگری و ســفته بازی یکی از پایه های 
مهم مالیاتی در نظام اقتصادی کشور است، افزود: یکی از راهکارهای دنیا برای 
مدیریت بازار ارز ،خودرو و املاک و مستغلات، پایه مالیاتی تحت عنوان مالیات 
بر فعالیت های سوداگرانه و سفته بازی اســت. این موضوع بر اساس یک کار 
کارشناسی و مطابق با روش هایی است که در کشورهای دیگر انجام و منطبق با 

شرایط کشور نهایی شده است.
وی با اشاره به اثرگذاری این طرح در عرصه اقتصاد بیان کرد: این طرح کمک 
می کند بخش زیادی از منابع کشور که به سمت فعالیت های سوداگرانه حرکت 
می کند، تحت تاثیر فعالیت با اخذ مالیات قرار گرفته و منابع کشــور به جای 

فعالیت های سوداگرانه به سمت فعالیت های مولد سوق داده شود.
رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس با اشاره به تاثیر قیمتی پیرو اخذ مالیات ، بیان 
کرد: این رویکرد باعث می شود تا با یک فضای منطقی در حوزه اقتصادی مواجه 
و قیمت ها متناسب با واقعیت موجود در اقتصاد شود. متاسفانه بازار مسکن تحت 

تاثیر رفتارهای سوداگران قرار دارد.
پورابراهیمی بیان کرد: این طرح مدت ها در دستور 
کار مجلس بود البته این مسئله در مجلس دهم 
در کمیسیون مربوطه تصویب شد اما به دلیل عدم 
موافقــت دولت وقت امکان طرح آن در صحن را 
نداشت. خوشبختانه با توافق مجلس دولت و وزارت 
اقتصاد وقت متن طرح مذکور نهایی شد؛ امیدواریم 
با تصویب طرح مالیات بر فعالیت های سفته بازی 
و سوداگری شــاهد آرامش در حوزه فعالیت های 
اقتصادی اعم از حوزه  مســکن ، ارز و خودرو باشیم.این در حالی است که اخیراً 
مدیرعامل سازمان نوسازی شهر تهران نیز از وجود یک جریان نفوذی در بخش 
مســکن خبر داده که مانع از رونق و شکل گیری جریان پایدار تولید مسکن در 
کشور شده  است.سیدمهدی هدایت در این باره گفته است: این جریان با اذعان 
به این که تولید مسکن موتور محرک اقتصادی است و با رونق گرفتن تولید و 
عرضه مسکن شکوفایی اقتصادی نیز همراه آن خواهد بود با هدف ضربه زدن به 
اقتصاد کشور سعی در ایجاد موانع مختلف در مسیر تولید مسکن در کشور هستند.
وی افزود: از دستگاه های نظارتی و متولی حوزه مسکن که دغدغه تولید مسکن 
و جلوگیری از سوداگری در این بخش را دارند می خواهیم با ورود به این موضوع، 
عوامل دخیل را شناسایی و با یک اقدام عاجل مسیر تولید مسکن را هموار سازند.
مدیرعامل سابق شرکت عمران شهر جدید پردیس همچنین با انتقاد از عملکرد 
برخی بانک ها درخصوص توقف پرداخت تسهیلات مسکن در بافت فرسوده بر 
لزوم تولید مسکن در استطاعت و انبوه در کشور تاکید و تصریح کرد: در این مقطع 
زمانی که در بخش تسهیلات مشکلاتی وجود دارد، نیازمند جذب سرمایه های 
خرد مردمی در حوزه تولید مسکن هستیم. با این کار علاوه بر هدایت نقدینگی از 
بازارهای ارز و سکه به بخش تولید، مرد به تهیه مسکن و رشد اقتصادی کشور 

امیدوار می شوند.

امام جمعــه تبریز گفت: تروریســت 
خواندن سپاه در میدان عمل هیچ تاثیری 
ندارد و اروپا هم به خوبی می داند که یک 

اقدام موضع است نه اقدام موثر.
به گزارش اقتصــاد آنلاین، حجت الاســلام 
والمسلمین سیدمحمدعلی آل هاشم در خطبه های 
نماز جمعه این هفته تبریز با اشاره به اقدام پارلمان 
اروپا در تروریســتی اعلام کردن سپاه پاسداران 
اظهار کرد: امروز من هم با اجازه سردار فرماندهی 

سپاه عاشورا لباس سپاهی بر تن کردم، همان لباس افتخار و شجاعت و شرف؛ 
همگان بدانند دشمنان نمی توانند در مقابل سپاه بایستند.وی با بیان اینکه پارلمان 
اروپا در اقدام ناشایست و نمایشی خود، سپاه را در لیست سازمان های تروریستی 
قرار داده است، افزود: این اقدام در بعد تبلیغاتی شاید کارکرد داشته باشد وگرنه 
در میدان عمل هیچ نتیجه ای ندارد.امام جمعه تبریز ادامه داد: جناب اروپا یادت 
رفته است که در سال ۲۰۱۹ ترامپ سپاه را در لیست تروریستی قرار داده بود، 
مگر چه اتفاقی اقتاد که شما می خواهید همان مسیر تنش را ادامه دهید؟وی با 
تاکید بر اینکه این تحرکات ایذایی همواره به رشد نیروهای مسلح منجر شده 
است که نمونه اش دوران دفاع مقدس است که تحت شدیدترین تحریم ها 
بودیم، ادامه داد: آن دوران نتیجه چه شد؟ آیا جز استقلال و خوداتکایی ما در 
ابعاد نظامی بود؟ پس این اقدام هیچ حرکت و تاثیری در رشد و بالندگی سپاه 
نخواهد داشت.نماینده ولی فقیه در استان متذکر شد: سپاه رشد و اثرگذاری و 
بالندگی خود را با قدرت ادامه خواهد داد و همان طور که سابقه هم نشان داده 
است این تحرکات اثری نخواهد داشت.وی گفت: البته کاملا مشخص است 
که دشمنان می خواهند تلافی شکست های منطقه ای و آشوب اخیر را انجام 
دهند؛ چرا که کشورهای تروریست پرور در یک فقره داغش را به وجود آوردند و 

امروز سپاه مقدس را می خواهند تروریست بدانند.

خطیب نماز جمعه تبریز با بیان اینکه گویا اروپا 
حافظه کوتاه مدت خود را هم از دست داده است، 
ادامه داد: اروپا از خود بپرسد که کدام نهاد در مقابل 
تروریست تکفیری ایستاد؟ جز سپاه، جز جمهوری 
اســلامی ایران و نیروهای مسلح؛ باز هم تکرار 
می کنم این اقدام در میدان عمل هیچ تاثیری ندارد 
و اروپا به خوبی می داند که یک اقدام موضع است 

نه اقدام موثر.
آل هاشم در ادامه به راهپیمایی های علیه رژیم 
صهیونیستی اشاره کرد و گفت: در هفته جاری شاهد حضور میدانی گسترده 
مخالفان دولت رژیم صهیونیستی و تشدید اختلافات داخلی بودیم؛ اسرائیل از 

سال های قبل با یک بحران سیاسی عمیق دست و پنجه نرم می کند.
وی تاکید کرد: دیگر در اسرائیل دولت ها دوام نداشته و اختلافات داخلی تشدید 
شده و خشونت در بین معترضان اوج گرفته است و این نشانه هایی از وخامت 
اوضاع در سرزمین های اشغالی است و طبق فرمایش رهبری مبنی بر اینکه 
اسرائیل ۲۵ سال آینده را نخواهد دید این رژیم به پایان خود نزدیک می شود 
و هر چقدر پیش می رویم به عمق تدابیر و هوشمندی رهبر معظم انقلاب پی 
می بریم.آل هاشم همچنین خطاب به متولیان فرهنگی و رسانه ای گفت: باید با 
اقتضای زمانه و ذائقه مردمی را شناخته و زبان مردم را بدانند و بر آن اساس 
تولید محتوا کنند زیرا نمی شود تک بعدی و شعاری برای مخاطب محتوا تولید 
کرد.وی با تاکید بر اینکه مسئولان و دست اندرکاران باید همت جدی داشته 
و رنگ و بوی دهه فجری و رجبیه به شــهر بخشند، ادامه داد: البته این تنها 
وظیفه شهرداری و دستگاه های دولتی نیست و همه مردم باید پای کار بیایند؛ 
البته دشمن با ایجاد مشکلات در شرایط اقتصادی کشور تلاش خواهند کرد تا 
دهه فجر را کمرنگ نشان دهند ولی نخبگان با لبیک به رهبری و جهاد تبیین 

روایت واقعی از انقلاب را ارائه خواهند داد.

 اقدام اروپا در عمل هیچ نتیجه ای نداردسنگ اندازی جدید در بازار مسکن

نماینده مردم تربت جــام و تایباد در مجلس گفت: ما خیلی اصرار داریم که 
چرخ را دوباره اختراع کنیم، سوال من از مسئولان اجرایی این است که ۲۰۰ 
کشور در جهان وجود دارد این ها پول ملی و ارز خارجی خود را چگونه مدیریت 
می کننــد؟ چرا ما به بانکداری و یا حکومتداری به عنوان یک علم و تخصص 
اعتقاد نداریم؟ چرا فکر می  کنیم ما تخم دو زرده جهان را آوردیم که می توانیم 

همه امور جهان را اصلاح کنیم.
جلیل رحیمی جهان آبادی نماینده مردم تربت جام در مجلس در گفت وگو با ایلنا، در رابطه با 
»افزایش نرخ ارز در هفته های اخیر و اینکه یکماه قبل وقتی نرخ ارز افزایش پیدا کرد گفته شد 
نتیجه اعتراضات است، اکنون که شرایط کشور در یک آرامش به سر می برد چرا مجددا دلار به 
عددهای یکماه قبل بازگشته است«، گفت: اینکه گفته شد اعتراضات بر نرخ ارز تاثیر دارد، به نظر 
من حرف درستی است، چون وقتی در کشور اعتراضات رخ می دهد بخشی از مردم نگران می شوند 
و معمولا موجودی مالی خود را از کشور خارج می کنند. در این زمینه آمار و ارقام وجود دارد که مثلا 
در حوادث سال های ۸۸، ۹۶، ۹۸ و امسال بخشی از سرمایه و موجودی مالی مردم می رود به سمت 
خرید ملک در کشور های همسایه به عنوان مثال کشورهایی مانند ارمنستان، گرجستان، ترکیه و 
امارات.وی ادامه داد: این یک بخش از موضوع اســت، نکته دوم این است که وقتی که فضای 
ناآرامی و اغتشاش در کشور شکل می گیرد افرادی که فعالیت تولیدی یا اقتصادی انجام می دهند به 
دلیل اینکه سرمایه شان دچار مشکل نشود و از سوی دیگر در دوران اعتراض و اغتشاش بازار دچار 
رکود می شود، سرمایه خود را می برند به سمت بازار ارز و سکه با هدف اینکه حداقل ارزش سرمایه 
خود را حفظ کنند.عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس در ادامه عنوان کرد: اینکه 
ما بگوییم ریشه افزایش قیمت ارز اغتشاشات است یک حرف اشتباهی است بلکه یکی از علل آن 
می تواند این مساله باشد. ریشه اصلی برمی گردد به اینکه ما هنوز نپذیرفتیم اقتصاد جهانی و اقتصاد 
کشورها به هم پیوسته است و نپذیرفتیم که سیاست، اقتصاد، فرهنگ، نحوه حکومتداری و نحوه 
تعامل با دیگران روی ارزش پول ملی اثرگذار است. خیلی از کشورهای پیرامون ما مانند افغانستان 
و عراق اشغال شده هستند و ساختار حکومتی، سیاسی و نظامی شان از هم پاشیده است اما شما 
می بینید که ارز خارجی در کشور آن ها در تقابل با پول ملی شان خیلی دچار نوسان نیست، این نشان 
می دهد که ما واقعا مجموعه ای از عوامل را باید ببینیم.وی افزود: در همین ماه جاری وقتی موج 
افزایش قیمت ارز شکل گرفت، در جلسه ای که با حضور وزیر اقتصاد و رئیس کل پیشین بانک 
مرکزی برگزار شد، آقای صالح آبادی به مجلس گزارشی ارائه کرد که براساس آن آمریکا، اسرائیل، 
چین و همه کشورهای جهان در افزایش قیمت ارز دخیل بودند به جز خود آقای صالح آبادی و 
تیم اقتصادی دولت که این نشان دهنده یک اشتباه فاحش در نحوه مملکت داری است. اینکه ما 
یک کشوری را اداره کنیم و همه بخش های کشور هم در اختیار ما باشد و بعد بگوییم که دشمن 
اثرگذاری کرده که قیمت دلار افزایش پیدا کرده است؛ این نشان دهنده اوج ضعف، فرافکنی و 
ناتوانی یک تیم در اداره امور است. نماینده مردم تربت جام و تایباد ابراز داشت: من فکر می کنم باید 
برای اوضاع اقتصادی مردم، برای سیاست خارجی، سیاست های فرهنگی و سیاست داخلی کشور 
یک فکر اساسی کرد، حالا این فکر اساسی و اصلاحات را چه کسی می خواهد انجام دهد و نیازها 
و مطالبات مردم را چه کسی قرار است بشنود و نیازهای کشور را در فضای بین المللی چه کسی 
می خواهد درست تشخیص دهد، این یک بحث دیگر است.رحیمی جهان آبادی در ادامه در پاسخ 
به این سوال که »موافقت شما با نظریه تاثیر اعتراضات بر قیمت ارز این سوال را پدید می آورد که آیا 

در شرایط آرامش و بدون اعتراض، مدیریت ارز ما درست بوده است؟ آیا در چنین شرایطی افزایش 
نرخ ارز نداشتیم؟«، گفت: ببینید ما خیلی اصرار داریم که چرخ را دوباره اختراع کنیم، سوال من از 
مسئولان اجرایی این است که ۲۰۰ کشور در جهان وجود دارند این ها پول ملی و ارز خارجی خود را 
چگونه مدیریت می کنند؟ چرا ما به بانکداری و یا حکومتداری به عنوان یک علم و تخصص اعتقاد 
نداریم؟ چرا فکر می  کنیم ما تخم دو زرده جهان را آوردیم که می توانیم همه امور جهان را اصلاح 
کنیم؛ از شیوه های بانکداری و اقتصاد و سیاست و فرهنگ جهان انتقاد می کنیم و هیچکس را هم 

در جهان قبول داریم جز خودمان و این هم نتیجه مدیریت ماست.
وی افزود: تجربه ای که بشر دارد صرفا متعلق به غرب نیست، خود غرب هم در سوابق که نگاه 
کنید از بخش عمده ای از توانمندی های جهان اسلام و شرق در زمانی که علم در اینجا پیشرفت 
داشت و در اوج بود، استفاده کردند. آنچه که امروز تحت عنوان علم اقتصاد، علم بانکداری، نحوه 
تعامل با بخش خصوصی وجود دارد، یک دانش و تجربه است که باید الگو و بهره گرفت.نایب 
رئیس فراکسیون مرزنشینان مجلس ادامه داد: مثلا شما به وضعیت خودروسازی و بازار خودرو 
نگاه کنید، برخی مسئولان با تعجب می گویند چرا پژو پارس شده ۶۰۰ میلیون تومان؟ من واقعا 
از تعجب این دوستان تعجب می کنم، وقتی شما جلوی واردات خودرو را گرفتید، به نمایندگی های 
خودروسازی های جهان اجازه نمی دهیم در اینجا خودرو بفروشند، یک خودروی محدودی را که 
مجلس این همه تلاش کرد و وارد کردیم، این خودرو را هم به صورت رانت و به شیوه بردن در 
بازار بورس می خواهیم دو سه برابر قیمت به دست مردم بدهید دیگر تعجب شما برای چیست 
که می گویید چرا پارس شده ۶۰۰ میلیون تومان؟وی ادامه داد: این تعجب شما نشان دهنده این 
است که نه علم اقتصاد را می شناسید، نه عرضه و تقاضا را می شناسید، نه به رقابت اعتقاد دارید نه 
به اقتصاد رانتی و مافیایی آشنایی دارید. اقتصاد ما یک اقتصاد مافیایی و رانتی است وگرنه الان 
باید خودروسازی های جهان اینجا نمایندگی تاسیس کرده و خودرو تولید کنند و خودروساز داخلی 
ما هم یا می تواند رقابت کند یا باید تعطیل کند و برود. این رمز پیشرفت اقتصادی است. رحیمی 
جهان آبادی افزود: تمام این خودروســازی هایی که امروز در جهان برند شدند و توانایی دارند در 
فضای رقابت و عرضه و تقاضا و تعیین قیمت براساس عرضه و تقاضا توانستند رشد کنند. نه این 
اقتصاد بسته آکواریومی که شما در و دیوارش را بسته اید، اینترنت را هم می خواهید محدود کنید، 
اینستاگرام و واتس آپ و تلگرام را هم محدود کنید؛ اصلا برق را هم قطع کنید. آیا می توانید کشور 
را به این شیوه اداره کنید؟ این نسل جدیدی که الان در کشور دارد زندگی می کند با نگاه کردن 
به این سیاست های ما فقط دارد افسوس می خورد، عصبانی می شود و چاره ای هم ندارد و هیچ 

راه گریزی هم برایش نیست.
نماینده مردم تربت جام و تایباد همچنین اظهار داشت: من به عنوان یکی از ۲۹۰ نماینده ای 
که ملت در مجلس انتخاب کرده اند فکر می کنم برای حل مشکلات کشور نیاز به اصلاحات 
 اساسی در ســاختارها، روش ها، دیدگاه ها و سیاست ها داریم. وگرنه با این حرف و حدیث ها و 
گزارش دادن های رسمی دردی از کشور دوا نمی شود و این اقتصاد رانتی، دولتی و فاسد اجازه نفس 
کشیدن به هیچکس را نمی دهد. وی در پایان گفت: الان دیگر برای نسل جوان ما ماشین دار 
شدن، خانه دار شدن و پیدا کردن شغل مناسب به یک آرزوی محال تبدیل شده است، خب شما 
از آدمی که نمی تواند به هیچکدام از آرزوها و نیازهای اولیه اش دست پیدا کند چرا انتظار دارید که 
افسرده و ناراحت و مایوس نباشد. من فکر می کنم ما در کل جهان جزو معدود کشورهایی هستیم 

که داریم سُرنا را از قسمت گشادش می نوازیم.

رئیس اتحادیه فروشندگان فرش دستباف خاطر نشان کرد: 
بازارهای ما محدود اســت و تحریم ها تجار فرش را در یک 
جنگ نابرابر قرار داده اند و امکان تبلیغ قالی و پرچم دوم کشور 
در بازارهای خارجی را نداریم و صادرکنندگان برای حضور در 
نمایشگاه های اروپایی با مشکل مواجه اند و مجوز شرکت در 

نمایشگاه  اخیر در آلمان به ما داده نشد.
مسعود سپهرزاد در گفت وگو با ایلنا با اشاره به نوسان نرخ ارز و تاثیر آن در بازار 
قالی دستباف گفت: بازار قالی دستباف آشفته است و تولیدکنندگان و فروشندگان 
تمایلی برای خرید و فروش ندارند چراکه نمی داند بعد از فروش محصول تولیدی 
باچه قیمتی می توانند مواد اولیه را تهیه کنند. قیمت ارز باید روی یک عدد ثابت 
شــود که بتوان فروش تولید و صادرات را بر مبنای آن تنظیم کرد.وی افزود: 
اقدامات دستوری دولت برای کنترل نرخ ارز نیز نتوانست راهگشا باشد در این 
شرایط خرید فرش در اولویت مردم نیست اما این نگرانی وجود دارد که آیا مردم 

می توانند در این شرایط اقتصادی نیازها و کالاهای اساسی را تهیه کنند.
این فعال صنفی از حاکم شدن رکود ۸۰ درصدی بر بازار فرش دستباف خبر 
داد و افزود: بیش از ۸۵ درصد صادرات فرش دســتباف ریزش کرده اســت و 
شاید هفته ای یک تا دو محموله فرش از کشور خارج  شود این در حالیست که 
در سال های گذشته صادرکنندگان نوبت می گرفتند که مجوز ورود فرش های 
صادراتی را به انبارها گمرک دریافت کنند. رئیس اتحادیه فروشندگان فرش 
دستباف با بیان اینکه جامعه بافنده ایران حدود ۱۰ میلیون نفر است گفت: رقبای 

ما هند پاکستان افغانستان و ترکیه یک مسیری در بازار فرش برای خود تعریف 
کردند و همان را ادامه می دهند و بازار تمام کشورهای دنیا روی این تولیدکنندگان 
باز است این در حالیست که بازارهای ما محدود است و تحریم ها تجار فرش 
را در یک جنگ نابرابر قرار داده اند و امکان تبلیغ قالی و پرچم دوم کشــور در 
بازارهای خارجی را نداریم و صادرکنندگان برای حضور در نمایشگاه های اروپایی 
با مشکل مواجه اند و مجوز شرکت در نمایشگاه  اخیر در آلمان به ما داده نشد.وی 
با تاکید بر قرار گرفتن سیاست خارجی و سیاست اقتصادی یک کشور بر یک 
ریل مشخص تصریح کرد: اگر سیاست خارجی یک کشور کارآمد عمل کند 
می تواند سیب زمینی تولیداش را در بازارهای خارجی نیز عرضه کند مسئولان به 
صادرکنندگان فرش می گویند که روی بازار اوراسیا و ونزوئلا متمرکز شویم اما 
این بازارها کشش خرید قالی ایرانی را ندارند. خریدار فرش ایرانی بازار اروپا، آمریکا 
و کشورهای عربی است. این فعال صنفی ادامه داد: تجار ایرانی تمایل دارند که 
برای نمایشگاه فرش که نوروز امسال در دبی برگزار می شود شرکت کنند اما 

نمی دانند که با چه ارزی باید قالی خریداری کنیم و در آنجا غرفه اجاره کنیم.
سپهرزاد با بیان اینکه بازار فرش ماشینی نسبت به فرش دستباف رونق بیشتری 
دارد خاطر نشان کرد: به نظر می رسد که تولیدکنندگان فرش ماشینی در ایران 
حمایت می شود و هر جای می رویم تبلیغات فرش ماشینی را می بینیم دولت از 
این تولیدکنندگان حمایت می کنند و به آنها ارز پایین تر از نیمایی دریافت می کنند. 
به نظر بنده از آنجایی که درهای بازارهای اروپا و آمریکا روی فرش ایرانی بسته 

است و ما نمی توانیم آنها را بفروشیم از ما حمایت نمی کنند.

عضو کمیســیون تلفیق بودجه ۱۴۰۲ با بیان اینکه طبق 
برنامه ششم توسعه  ۳۰ درصد بودجه کشور باید به حوزه 
عمرانی اختصاص پیدا کند که متاســفانه هم اکنون این 
رقم کمتر از ۱۱ درصد است گفت: با این میزان بودجه و 
شیوه تخصیص ها، تکمیل یک پروژه ملی ۱۸ سال به طول 

می انجامد.
اسماعیل حسین زهی در گفت و گو با خانه ملت، در رابطه با وضعیت 
تخصیص بودجه عمرانی  گفت: متاســفانه وضعیت تخصیص بودجه 
پروژه های عمرانی در ســال جاری مناسب نبوده و تاکنون کمتر از ۷ 
درصد تخصیص انجام شده اســت. البته قول هایی داده شده تا پایان 
ســال میزان تخصیص افزایش پیدا کند که باید منتظر بمانیم تا چه 

اندازه عملیاتی خواهد شد.عضو کمیسیون تلفیق بودجه ۱۴۰۲ با اشاره 
به وضعیت بودجه عمرانی در لایحه ۱۴۰۲ افزود: بودجه عمرانی سال 
جاری حــدود ۲۶۰ هزار میلیارد تومان بوده که با افزایش ۲۶ درصدی 
به ۳۲۸ هزار میلیارد تومان برای ســال ۱۴۰۲ رسیده که البته تکافوی 
پروژه های عمرانی نیمه تمام را نمی دهد.عضو کمیسیون تلفیق بودجه 
۱۴۰۲ ظهار کرد: طبق برنامه ششم توسعه  ۳۰ درصد بودجه کشور باید 
به حوزه عمرانی اختصاص پیدا کند که متاسفانه هم اکنون این رقم کمتر 
از ۱۱ درصد است. با این میزان بودجه و شیوه تخصیص ها، تکمیل یک 
پروژه ملی ۱۸ سال به طول می انجامد. بنده معتقدم باید قانون برنامه را 
برای اختصــاص ۳۰ درصدی بودجه به حوزه عمران را رعایت کرده و 

مطابق با همان بودجه را تنظیم کنیم.

درهای اروپا و آمریکا روی قالی دستباف بسته استاقتصاد ما رانتی و مافیایی است

تخصیص ۷ درصدی بودجه عمرانی در سال جاری!
عضو کمیسیون تلفیق بودجه ۱۴۰۲ عنوان  کرد:
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